

ဆု Johnson Senior တီထီကို ပုတတ၊

ဖဲတယံင်ဒဲးဘၣ်အတီပုန့ၣ် ပသ့ၣ်ညါဘၣ်လၢ ကိုခိၣ် Micheal Thompson ကအိၣ်ဘျးလၢအတံးတံးမၤအပူၤဖဲအဝဲမၤ တံးမၤဖဲ Johnson Senior တီထီကိုဒ်ကိုခိၣ်တၢကအသိးလၢ ၈ နံၣ်အတီပုလံးအလီၢခံန့ၣ်လီၤ. ယအဲၣ်ဒီးစံးဘျးအီၤ လၢအ တံးဟ့ၣ်လီၤသးဒီးအတံးဆၢကတီၢ်တဖၣ်လၢပပုၤကိုဖိဒီးဟံၣ်ဖိဖိအဂီၢ်ဖဲ ဝုၢ်စ့ၣ်ဖိလ်အပူၤ ဒီးပဆၢဂ့ၤဆၢဝါအီၤလၢ အတံးအိၣ် ဘျးလၢတံးမၤအပူၤန့ၣ်လီၤ.

ဖဲပရဲၣ်ကျဲၤကွၢ်ယုထၢကိုခိၣ်အသိးလၢ Johnson အဂီၢ်အဆၢကတီၢ်, ပအဲၣ်ဒီးမၤလီၤတံးလၢနကသ့ၣ်ညါတံးဂ့ၢ်တံးကျိၤဒီး န့ၣ်လီၤပၣ်ယုၣ်မၤသကိးတံးန့ၣ်လီၤ.

ပုပတံထီၣ်တံးမၤတဖၣ်ဘၣ်ဆုထီၣ်တံးလၢလံာ်သ့ၣ်တဖၣ်အံၤ-

- နီၢ်ကစၢ်ဂ့ၢ်ကျိၤ(Resume) - ကွဲးဖၢနတံးဂ့ၢ်တံးကျိၤဘၣ်ယးဒီး တံးဖဲတံးမၤအပူၤကွၢ်တဖၣ်ယုၣ်ဒီး မုၢ်နံၤမုၢ်သီ, လီၢ်လၢတဖၣ်, တံးကရၢကရိတဖၣ်ဒီး မုၢ်ဒါတံးဖဲတံးမၤတဖၣ်
- တံးပၢ်လီၤသးအလံာ်ပရၢ(Letter of Intent) - ဘၣ်မနုၤလၢ အဝဲသ့ၣ်အဲၣ်ဒီးကဲထီၣ်ခိၣ်နၢတကဖဲ စ့ၣ်ဖိလ်ပဒိၣ်ကို အပူၤလဲၣ် ဒီးအတံးကျိၣ်ဘၣ်ကျိၣ်သ့ၣ်ဒီးတံးလဲၤခိၣ်ဖျိတဖၣ် ကတဲာ်ကတီၢ်ပၢ်အဝဲသ့ၣ်လၢတံးမၤမုၢ်ဒါအဝဲအံၤအဂီၢ်ထဲလဲၣ်.
- တံးကဲခိၣ်ကဲနၢအတံးလဲၤခိၣ်ဖျိအလံာ်ဆီရဲၣ်
 ၁. တဲာ်ဖျိထီၣ်တံးဆၢကတီၢ်တခါဖဲ နဒုးအိၣ်ထီၣ်ဒီးမၤကဲထီၣ်လိၣ်ထီၣ်တံးရဲၣ်တံးကျိၤတခါလၢအပၢ်ဖျိထီၣ်ကိုဖိအ တံးဖျိးစိဒီးတံးမၤလိန့ၢ်တံးတဖၣ် (ပၢ်ဖျိထီၣ်တံးအဒိတဖၣ်စးထီၣ်အသးလၢ နမၤကဲထီၣ်လိၣ်ထီၣ်တံးရဲၣ်တံးကျိၤ တခါလၢနတီၤဒးအပူၤ ဒီးတုၤဆု ကိုဒိတဖျါၣ်အတံးရဲၣ်တံးကျိၤ)
 ၂. တဲာ်ဖျိထီၣ်နတံးလဲၤခိၣ်ဖျိလၢအပူၤကွၢ်သၢနံၣ်တီၢ်ပူၤ. ဒုးနဲၣ်ဖျိထီၣ် နတံးဖဲတံးမၤတဖၣ် မၤဂ့ၢ်ထီၣ်ကိုတံးဆဲးတံး လၢဒီး ကိုခိၣ်ယၢၤဒ်လဲၣ်. လၢနတံးစံးဆၢအပူၤ, ဝံသးစူၤ စူးကါ STAR အဒိအတဲာ် (Situation/Task, Action, and Results) န့ၣ်တက့ၢ်.

ဖဲပုပတံထီၣ်တံးမၤတဖၣ် ဆုထီၣ်လံာ်ပတံထီၣ်တံးမၤဝဲအလီၢခံ, အလံာ်ပတံထီၣ်တဖၣ်ကဘၣ်တံးကွၢ်ကဒါက့ၤအီၤဒီး ပုပတံ ထီၣ်တံးဖိလၢအကြးဝဲဘၣ်ဝဲတဖၣ်ကဘၣ်တံးကွၢ်မုၢ်အဝဲသ့ၣ်ဆု ကိုအပတီၢ်တံးထံၣ်လိာ်သံကွၢ်တံး(အ့ထၢၣ်ဘျူ)န့ၣ်လီၤ.

ဝံဒီး, ပကရဲၣ်ကျဲၤမၤဝဲဒၣ် ကိုအပတီၢ်တံးထံၣ်လိာ်သံကွၢ်တံး(အ့ထၢၣ်ဘျူ)တဖၣ် ယုၣ်ဒီး ကရၢ်ပုၤစူၤဂၤ, လၢအပၢ်ယုၣ်ဒီး Johnson Senior တီထီကို မိၢ်ပၢ်ခံၤ, Johnson ကိုပုၤမၤတံးဖိခံၤ, ယနီၢ်ကစၢ် ဒီး ပ Human Resources ပုၤမၤ တံးဖိတကန့ၣ်လီၤ. တံးထံၣ်လိာ်သံကွၢ်တံးအမုၢ်နံၤကအိၣ်ဝဲဒၣ်ဖဲ မုၢ်ဆၢနံၤ, လၢအ့ဖျိၣ် ၁၉သီ, ၂၀၂၁ န့ၣ်လီၤ.

ကိုခိၣ် Thompson ကမၤသကိးတံးဒီး နကိုအပုၤတတၢ နသိးအကယုထၢထီၣ် မိၢ်ပၢ်/ပုၤတတၢ ဒီးကိုပုၤမၤတံးဖိခၢၣ်စးတဖၣ် ဒီးကိုအတံးသံကွၢ်လီၤလီၤဆီဆီခံဖျါၣ်လၢအကဘၣ်ပၣ်ယုၣ်ဝဲဝဲ တံးထံၣ်လိာ်သံကွၢ်တံးအပူၤ လၢအတဘၣ်ဖဲခံန့ၢ်ဒီး မုၢ်ပုၤနံၤ, လၢအ့ဖျိၣ် ၁၄ သီ, ၂၀၂၁ န့ၣ်လီၤ. ပတံပညိၣ်မုၢ်ဒ်သိး ပကဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါကိုခိၣ်အသိတကဆု ကိုပုၤမၤတံးဖိဒီးပပုၤတတၢဖဲ လၢမုၢ်အကတံးတန့ၢ်တီၢ်ပူၤန့ၣ်လီၤ

လီၢ်ခံကတံး, ဖဲတံးယုထၢထီၣ် Johnson Senior တီထီကို ကိုခိၣ်အသိတကဝဲအခါ, ပကဟ့ၣ်နီၤလီၤ တံးယုထံၣ်သ့ၣ်ညါ တံးဂ့ၢ်(survey)တခါဆု ဟံၣ်ဖိလိဖိဒီးကိုပုၤမၤတံးဖိတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. တံးယုထံၣ်သ့ၣ်ညါတံးဂ့ၢ်လၢအိၣ်လဲအဖိခိၣ် (online survey)အဝဲအံၤ မုၢ်တံးခွဲးတံးယၢ်အဂ့ၢ်ကတံးတခါလၢ ကိုပုၤတတၢဖိတဖၣ် ကဟ့ၣ်နီၤဟ့ၣ်ခိၣ်အဝဲသ့ၣ်တံးထံၣ်အရဲဒိၣ်ကတံးတ ဖၣ်လၢကိုခိၣ်အသိအဂီၢ် ဒီးအကသ့ၣ်ညါတံးလၢကိုဟံၣ်ဒိၣ်ဟံၣ်ကဖၢလၢသးတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

စံးဘျးသုလၢသုဆိၣ်ထွဲမၤစၢ Johnson Senior တီထီကိုန့ၣ်လီၤ.

ပုၤဒီးတံးပၢ်ကဲအါ,

Billy Chan
Assistant Superintendent